
فقــدان زیرســاخت هــا مــانع از
توسعه گردشگری خلخال شده است

نماینده مردم شهرستانهای خلخال و کوثر در مجلس شورای اسلامی گفت: با وجود ظرفیتهای خدادادی

و طبیعی در منطقه، فقدان زیرساختها، مانع از دستیابی به اهداف توسعه گردشگری در شهرستان

خلخال شده است.

به گزارش ایرنا، وحید کنعانی در جلسه بررسی فرصتهای سرمایهگذاری
گردشگری خلخال افزود: برخی از مسئولان و مدیران نه تنها تسهیل گر
طرحهای گردشگری نیستند بلکه خود مانع راه توسعه و پیشرفت این

طرحها نیز هستند.

نماینده مردم شهرستانهای خلخال و کوثر در مجلس شورای اسلامی به
طولانی شدن بیش از حد زمان اجرای پروژه پل معلق در منطقه نمونه
گردشگری ازناو خلخال اشاره کرد و گفت: طرحهای متعدد احداث پل
معلق که پس از خلخال در سایر مناطق استان اردبیل آغاز شده تکمیل
و به بهرهبرداری رسیده است ولی این پروژه همچنان در ابتدای کار

متوقف است.

وی گفت: در حالی که این پروژه نیازمند حداقل ۴ هزار میلیارد ریال
سرمایهگذاری برای تکمیل است هنوز ریالی تسهیلات بانکی در اختیار

سرمایهگذار طرح گذاشته نشده است.

نماینده مردم خلخال و کوثر در مجلس شورای اسلامی گفت: چنانچه
سرمایهگذار فعلی توانایی لازم را برای تکمیل این طرح بزرگ گردشگری
و تاثیرگذار در توسعه صنعت گردشگری شهرستان ندارد باید برای

واگذاری آن به سرمایهگذار توانمند اقدام شود.

کنعانی اظهار کرد: طولانی شدن زمان واگذاری اراضی ملی به
سرمایهگذاران طرحهای گردشگری و یا زمان صدور مجوزهای مورد نیاز
از سوی مرکز استان، برای اجرای این گونه طرحها که بعضاً به بیش
از یک سال نیز میرسد، موجب بیرغبتی سرمایهگذاران برای استقبال از

طرحهای گردشگری در شهرستان خلخال شده است.

در این جلسه مدیرکل میراث فرهنگی ،گردشگری و صنایع دستی استان
اردبیل نیز از اجرای طرح شناسایی فرصتهای سرمایهگذاری در مناطق

مختلف این استان خبر داد.
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حسن محمدی ادیب اظهار کرد :در نظر داریم در مدت کوتاهی تمامی
فرصتهای سرمایهگذاری ،گردشگری مناطق مختلف استان در چهار حوزه
شهری، روستایی ،راه و شهرسازی و منابع طبیعی را شناسایی و در
نشستی که همزمان با برگزاری نمایشگاه گردشگری تهران در محل
نمایشگاه برگزار میشود با مسئولین کلان کشور مورد ارزیابی قرار

دهیم.

مدیر کل چفاظت محیط زیست استان اردبیل نیز در این جلسه از همکاری
و حمایتهای لازم از سرمایهگذاران حوزه گردشگری در داخل اراضی
حفاظت شده و همچنین تحت مدیریت اداره کل حفاظت محیط زیست این

استان خبر داد.

حسن قاسمپور با بیان اینکه ۹۳ هزار هکتار از اراضی شهرستان خلخال
که یک سوم مساحت این شهرستان را شامل میشود در داخل منطقه حفاظت
شده آق داغ استان اردبیل قرار دارد افزود: اداره کل حفاظت محیط
زیست استان اردبیل مخالف اجرای طرح های سرمایه گذاری در بخش
توسعه گردشگری استان نبوده و با تمام توان خود از طرحهای گردشگری

مسئولانه حمایت میکند.

وی گفت: با وجود محدودیت موجود در ایجاد ساخت و سازها در داخل
مناطق حفاظت شده، زمینه برای ایجاد طرحهای گردشگری بر اساس
زونهای گسترده و متمرکز گردشگری در داخل مناطق حفاظت شده تحت

مدیریت فراهم میباشد.

در این جلسه فرماندار خلخال نیز با انتقاد از عدم توجه و تمرکز
مرکز استان بر سرمایهگذاری گردشگری در شهرستان خلخال گفت: با
وجود تشکیل ۲۳ جلسه برای تسریع در کار اجرای پروژه پل معلق این

پروژه گردشگری برابر برنامه زمانبندی اجرا نشده است.

سید جواد یحییزاده گفت: در حالی که بر اساس تعهدات پیمانکار مجری
پروژه معلق این طرح گردشگری باید در سال۱۴۰۳ مورد بهرهبرداری
قرار میگرفت، ولی پیمانکار مجری به تعهدات خود عمل نکرده و تا
تکمیل و زمان بهرهبرداری از این طرح تاثیرگذار در توسعه گردشگری

شهرستان فاصله بسیاری است.

فرماندار خلخال با اشاره به ظرفیتهای متعدد گردشگری در منطقه از
جمله مسیرهای گردشگری خلخال به اسالم خلخال، به ماسوله خلخال به
ماسال و قرار گرفتن این شهرستان در بین دو منطقه تاثیرگذار شمال
و شمال غرب کشور گفت: هیچ کدام از طرحهای پیشنهادی سرمایهگذاران



در این شهرستان به نتیجه نرسیده است.


